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2025/2024 ᢝ
ᡧᣍة المستجدين - للفصل الثاᘘات الالتحاق للطلᘘم طلᘌتقد  

Submitting applications for new students -Second Semester 2024/2025

ة التقدᘌم للأقساط ᡨᣂعاء 2025/1/22فᗖس 2025/2/13الأرᛳالخم

 Installment request periodWednesday 22/1/2025Thursday 13/2/2025

امج و المسارات ᢔᣂال ᡧ ᢕᣌل بᗫᖔات التحᘘم طلᘌالثلاثاء 2025/1/21الثلاثاء 2025/1/14تقد

 Change program request periodTusday 14/1/2025Tusday 21/1/2025

ᡧ أو الذين لديهم إنذار أᝏادᢝᣥᘌ واحد فقط ) ᢕᣌة وآدابها (معدل فوق النقطتᗫ ᡧ ᢕᣂن تخصص اللغة الانجلᗫᖁة المستمᘘل الطلᘭسجᘻ  2025/1/22 عاءᗖعاء 2025/1/22الأرᗖالأر

 Registration for students with GPA 2 points & above and who have one academic probation in the English Literature  programWednesday 22/1/2025Wednesday 22/1/2025

ᡧ أو الذين لديهم إنذار أᝏادᢝᣥᘌ واحد فقط ) ᢕᣌة (معدل فوق النقطتᘘة المعلومات و الحوسᘭن تخصص تقنᗫᖁة المستمᘘل الطلᘭسجᘻ2025/1/23 سᛳس2025/1/23الخمᛳالخم

Registration for students with GPA 2  & above and who have one academic probation in the IT programThursday 23/1/2025Thursday 23/1/2025

ᡧ أو الذين لديهم إنذار أᝏادᢝᣥᘌ واحد فقط ) ᢕᣌة (  معدل فوق النقطتᘭالأول منجز أقل من 25 وحدة دراس ᢝᣒالمستوى الدرا ᢝ
ᡧᣚ ن تخصص إدارة أعمالᗫᖁة المستمᘘل الطلᘭسجᘻ 2025/1/26 الأحد 2025/1/26الأحد

Registration for students in first level completed less 25 CR with GPA 2  & above and who have one academic probation in Business Administration programSunday 26/1/2025Sunday 26/1/2025

ᡧ أو الذين لديهم إنذار أᝏادᢝᣥᘌ واحد فقط ) ᢕᣌة (  معدل فوق النقطتᘭ56 وحدة دراس ᣠ25ا ᡧ ᢕᣌمنجز ما ب ᢝ
ᡧᣍالثا ᢝᣒالمستوى الدرا ᢝ

ᡧᣚ ن تخصص إدارة أعمالᗫᖁة المستمᘘل الطلᘭسجᘻ  2025/1/27 ᡧ ᢕᣌ2025/1/27الاثن ᡧ ᢕᣌالاثن

 Registration for students in second level completed between 25 & 56 CR with GPA 2  & above and who have one academic probation in Business Administration programMonday 27/1/2025Monday 27/1/2025

  تسجيل الطلبة المستمرين تخصص إدارة أعمال في المستوى الدراسي الثالث منجز ما بين 57 الى 88 وحدة دراسية (  معدل فوق النقطتين أو الذين لديهم إنذار أكاديمي واحد فقط )
الثلاثاء 2025/1/28الثلاثاء 2025/1/28

 Registration for students in Third level completed between 57 & 88 CR with GPA 2  & above and who have one academic probation in Business Administration 
  program

Tuesday 28/1/2025Tuesday 28/1/2025

الأرᗖعاء 2025/1/29الأرᗖعاء 2025/1/29 تسجل الطلبة المستمرين تخصص إدارة الأعمال في المستوى الدراسي الرابع منجز 88 وحدة دراسية فأكثر ( معدل فوق النقطتين او لديه إنذار أكاديمي واحد فقط )

 Rgistration for students in Fourth level completed  88 CR and above with GPA 2  & above and who have one academic probation in Business                      
Administratio 

Wednesday 29/1/2025Wednesday 29/1/2025

الأحد 2025/2/2الأحد 2025/2/2 تسجل جميع  الطلبة المستمرين تخصص إدارة الأعمال

   Registration for  all students in Business Administration program Sunday 2/2/2025Sunday 2/2/2025

ᡧ 2025/2/3تسجيل الطلبة المستمرين من جميع الفئات المذكورة اعلاه ᢕᣌ2025/2/3الاثن ᡧ ᢕᣌالاثن

Registration for continuous students from all categories mentioned above       Monday 3/2/2025Monday 3/2/2025

 ᢝᣥمن القسم العل ᢝᣥᘌادᝏالارشاد الأ ᣢعد حصول الطالب عᗷ SIS قᗫᖁة  عن طᗫ ᡧ ᢕᣂوالثالث تخصص لغة انجل ᢝ
ᡧᣍالانذار الثا ᣢع ᡧ ᢕᣌة الحاصلᘘل الطلᘭسجᘻ    4/2/2025  الثلاثاء   4/2/2025الثلاثاء

 Registration for students who have two & three academic probations in the English Literature program Tuesday 4/2/2025Tuesday  4/2/2025

 ᢝᣥمن القسم العل ᢝᣥᘌادᝏالارشاد الأ ᣢعد حصول الطالب عᗷ SIS قᗫᖁة عن طᘘة المعلومات والحوسᘭوالثالث  تخصص تقن ᢝ
ᡧᣍالانذار الثا ᣢع ᡧ ᢕᣌة الحاصلᘘل الطلᘭسجᘻ   2025/2/5 عاءᗖعاء 2025/2/5الأرᗖالأر

 Registration for students who have two & three a academic probations in the IT program Wednesday 5/2/2025Wednesday 6/2/2025

 ᢝᣥمن القسم العل ᢝᣥᘌادᝏالارشاد الأ ᣢعد حصول الطالب عᗷ SIS قᗫᖁوالثالث  لتخصص إدارة الأعمال  عن ط ᢝ
ᡧᣍالانذار الثا ᣢع ᡧ ᢕᣌة الحاصلᘘل الطلᘭسجᘻ   2025/2/6 سᛳس 2025/2/6الخمᛳالخم

 Registration for students who have  two & three and four academic probations in the  Business Administration program Thurdsay 6/2/2025Thurdsay 10/2/2025

 ᢝᣥمن القسم العل ᢝᣥᘌادᝏالارشاد الأ ᣢعد حصول الطالب عᗷ SIS قᗫᖁجميع التخصصات عن ط ᢝ
ᡧᣚ من ثلاث إنذارات  ᡵᣂᜧأ ᣢع ᡧ ᢕᣌة الحاصلᘘل الطلᘭسجᘻ   2025/2/9 الأحد 2025/2/9الأحد 

 Registration for students who have  more than three academic probations in all program Sunday 2025/2/9Sunday 2025/2/9

  آخر موعد لᙬسجᘭل جميع الطلᘘة المنذرᗫن للفئات الساᗷقة ولن يتم ᘻسجᘭل أي طالب ᗷعد هذا الموعد

 Last day for Registration for students who have two, three and four academic probations, students will not be allowed to register after this date

الثلاثاء 2025/2/11الثلاثاء ᘻ2025/2/11سجᘭل الطلᘘة المستمᗫᖁن من جميع الفئات المذكورة اعلاه

Registration for continuous students from all categories mentioned above       Tuesday 2025/2/11Tuesday 2025/2/11

2025/2024  ᢝ
ᡧᣍالفصل الثا ᢝ

ᡧᣚ دء الدراسةᗷ  

Start of the Second Semester 2024/2025

 ᡧ ᢕᣌالشعب للمسجل ᢕᣂل وتغيᘭسجᙬع السحب أو اضافة مقررات للᖔت 2025/2/15 اسبᛞس 2025/2/20 السᛳالخم

Add & Drop  periodSaturday15/2/2025Thursday 20/2/2025

 ᡧ ᢕᣌالمسجل ᢕᣂن غᗫᖁة المستمᘘد للطلᘭت 2025/2/15 موعد وقف القᛞس 2025/2/27 السᛳالخم

Postponement of study periodSaturday15/2/2025Thursday 27/2/2025

ة ᗷعد القبول  تقدᘌم طلᘘات المعادلة للمستجدين فقط ᡫᣃاᘘس 2025/2/20مᛳالخم

Course equivalency request period for new students onlyDirectly after acceptanceThursday 20/2/2025

ة اسقاط المقررات  مع خسارة 30 %لجميع المقررات  ᡨᣂت 2025/2/22فᛞس 2025/2/27 السᛳالخم 

The period of dropping courses with 30% deduction of the course fees for all coursesSaturday 22/2/2025Thursday 27/2/2025

ة اسقاط المقررات  مع خسارة 50 %لجميع المقررات  ᡨᣂت 2025/3/1فᛞس 2025/3/6 السᛳالخم 

الجامعة العربية المفتوحة - فرع الكويت 

Arab Open University - Kuwait Branch
  تقويم فترة التسجيل للطلبة المستمرين للفصل الثاني 2025/2024

Registration Calendar for Second Semester 2024/2025 

 السᛞت 2025/2/15

Saturday15/2/2025

Monday10/2/2025

 البـــــــــــــــــــيــان 
Date   المـــواعيد

الإلتحاق  والقبول مازال متاح عᣢ موقع الجامعة ومستمر حᡨᣎ إᜧتمال المقاعد الشاغرة

Enrollment and acceptance are still available on the university’s website and 
will continue until the vacant seats are filled

2025/2/10 ᡧ ᢕᣌالاثن



The period of dropping courses with 50% deduction of the course fees for all coursesSaturday 1/3/2025Thursday 6/3/2025

تارᗫــــخ اسقاط المقررات  مع خسارة 100 %لجميع المقررات 

The date of dropping courses with 100% deduction of the course fees for all courses

 ᢝ
ᡧᣍآخر يوم لدفع القسط الثا

Last day to pay the second installment

(MTA) ارات منتصف الفصلᘘت 2025/4/5  اختᛞس 2025/4/10 السᛳالخم 

Midterm Examination period (MTA)Saturday 5/4/2025Thursday 10/4/2025

 ᢕᣂآخر يوم لدفع القسط الأخ

Last day to pay the last installment

2025/2024 ᢝ
ᡧᣍة و الأون لاين للفصل الثاᘭآخر موعد لإسقاط المقررات الورق 

Last day for dropping paper & online  courses  for Second semster 2024/2025 

2025/2024 ᢝ
ᡧᣍة الفصل الثاᘌارات نهاᘘعاء 2025/5/28  اختᗖعاء 2025/6/18الأرᗖالأر

Final Examination period for Second semester 2024/2025Wednesday 28/5/2025Wednesday 18/6/2025

2025/2024 ᢝ
ᡧᣍالثا ᢝᣒة للفصل الدراᘭاعلان النتائج النهائ 

Academic Results Announcement For Second semester 2024/2025   

ᡧ  الموافق  2025/2/11 ولن ᛒسمح ᗷالᙬسجᘭل ᗷعد هذا الموعد .  ᢕᣌة هو يوم الأثنᘘل جميع الطلᘭسجᙬآخر يوم ل      

The last date for  registration will be on Tuseday 11th of February 2025 and students will not be allowed to register after the set dates.

 ᗷالإضافة اᣠ الطلᘘة المخصص لهم الᙬسجᘭل بنفس اليوم.
᠍
 للطلᘘة الذين تم فتح لهم الᙬسجᘭل مسᘘقا

᠍
 ᗷعد الساعة 3 عᣆا

᠍
      ᘌفتح الᙬسجᘭل أون لاين يومᘭا

Online registration will open daily , after 3 pm for pre-registered students as well as students who registerd on the same day.

. 
᠍
     ᘌفتح الᙬسجᘭل( On Line ) أᘌام الجمعة والسᛞت للطلᘘة الذين تم فتح لهم الᙬسجᘭل مسᘘقا

Online registration will open on Fridays and Saturdays  for pre-registered students.

ة السحب والاضافة للطلᘘة المتأخᗫᖁن عن الᙬسجᘭل  ᡨᣂل المقررات خلال فᘭسجᙬسمح بᛒ لا     

Students that have failed to register in the registration period will not be allowed to register any course in the add and drop period.

 عن طᗫᖁق الاون لاين من يوم السᛞت الموافق  2025/2/15
᠍
     ᛒسمح بتغيᢕᣂ الشعب وលضافة المقررات اᣠ المقررات المسجلة مسᘘقا
. ᡧ ᢕᣌة المسجلᘘس الموافق 20/2/2025 لجميع الطلᛳيوم الخم ᡨᣎوح     

Only students that have registered on their set dates will be able to shift course timings and add any additional courses during the add and drop period which will 
start on Saturday the15th of February 2025 until Thursday the20th of February 2025.

 Saturday 8/3/2025  and after 

 الخمᛳس 2025/7/10

Thursday 10/7/2025

السᛞت 2025/3/8  وما ᗷعده 

الأحد 2025/3/2

Sunday 2/3/2025

الخمᛳس 2025/4/3

Thursday 3/4/2025

الخمᛳس 2025/5/22

Thursday 22/5/2025


